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178 【神賜衪的能力】 

Listen to Midi 

 

(一)神賜祂的能力在我窮苦心內，時刻保守提摯，灌以必需恩惠，借靈住我裏面，掌管

我的全人，用愛發出火焰，在我心內直焚。焚燒在我心內，焚燒在我心內；愛焰自天傾

下，焚燒在我心內！聖靈已來保惠，主名應當贊美，愛焰自天傾，焚燒在我心內。 

 

(二)我在架下低頭，我在壇上奉獻，此生一切所有，都呈我主脚前；祂爲我付贖價，祂

召我得安息，祂使天火降下，悅納我的活祭。焚燒在我心內，焚燒在我心內；愛焰自天

傾下，焚燒在我心內！聖靈已來保惠，主名應當贊美，愛焰自天傾下，焚燒在我心內。 

 

(三)我無任何功行，惟有神的應許；我借愛子受刑，蒙恩作神兒女。榮耀歸于我神，阿

利路亞，阿們；這愛激勵至深，如火內心在焚。焚燒在我心內，焚燒在我心內；愛焰自

天傾下，焚燒在我心內！聖靈已來保惠，主名應當贊美，愛焰自天傾下，焚燒在我心內。 

 

 

(1) God sent His mighty pow'r to this poor, sinful heart, to keep me every hour, and needful grace impart; and since His 

Spirit came,to take supreme control, the love-enkindled flame is burning in my soul. 'Tis burning in my soul,'tis 

burning in my soul; the fire of heav'nly love is burning in my soul; the Holy Spirit came, all glory to His name! The fire 

of heav'nly love is burning in my soul. 

 

(2) Before the cross I bow, upon the altar lay a willing off 'ring now, my all from day to day. My Savior paid the price, 

my name He sweetly calls; upon the sacrifice the fire from heaven falls.'Tis burning in my soul, 'tis burning in my soul; 

the fire of heav'nly love is burning in my soul; The Holy Spirit came, all glory to His name! The fire of heav'nly love is 

burning in my soul. 
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(3) No good that I have done,His promise I embrace; accepted in the Son, He saves me by His grace. All glory be to God! 

Let hallelujahs roll; His love is shed abroad, the fire is in my soul. 'Tis burning in my soul, 'tis burning in my soul; the 

fire of heav'nly love is burning in my soul; The Holy Spirit came, all glory to His name! The fire of heav'nly love is 

burning in my soul. 

 

Delia T.White 

 

 


